

Ref. af generalforsamling i Dansk Hovawart Klub.

Lørdag d. 4. juli 2020

Generalforsamlingen afholdes på Fyn

Adresse: Johan Rantzaus Vej 17, 5610 Assens

Der vil være mulighed for at følge generalforsamlingen på computeren - ved tilmelding til [Peter Mortensen pr. mail](#)

Generalforsamlingen starter kl. 12.00 med frokost og kl. 13.00 starter vi.

TILMELDING ER NØDVENDIG - TILMELD TIL GENERALFORSAMLINGEN SKER HER

Dagsorden i henhold til klubbens vedtægter §12:

1. Valg af dirigent
2. Referent
3. Valg af 2 stemmetællere.
4. Formanden aflægger beretning.
5. Udvalg aflægger beretning.
6. Godkendelse af det reviderede regnskab [godkendt årsregnskab 2019 med revisorpåtegning](#)
7. Behandling af indkomne forslag.
 - a) medlemsbladet i fremtiden
8. Valg
 - a Valg af formand - vælges på ulige år
 - b Valg af bestyrelsesmedlemmer.
Flg. er på valg:
Niels Møller Christensen
Andreas Petersen
Peter Mortensen
 - c Valg af suppleant
På valg er: Janne Hansen (1 år)
På valg er: Lotte Jensen (2 år)
 - d Valg af revisor
På valg er: Carsten Nielsen
 - e Valg af revisorsuppleant
På Valg er: Inge Jakobsen
9. Fremtidig virksomhed
10. Eventuelt

- Ad 1 Carsten valgt som dirigent.
- Ad 2 Steen valgt
- Ad 3 Helle og Niels valgt som stemmetæller

Der er 19 stemmeberettede til stede (en via nettet)

I forhold til vedtægter, så har vi valgt at følge udsendelse DKK udsendte oplysninger. I de foreninger, hvor medlemmer var indkaldt inden corona, er det DKK juridiske melding, at man kan nøjes med 14 dage før. Generalforsamlingen er indkaldt d. 18. juni, 17 dage før.

- Ad 4 **Formanden aflagde beretning. Bilag A**

Der er kommet en henvendelse til racerepræsentant.

Spørgsmål til konkurrencer ved IHF-mødet i Danmark i 2021.
Forslag om at klubben arbejder på at få et dansk hold.
Lave mere reklame for at denne mulighed.
Der findes nogle medlemmer, som gerne vil være tovholder.
Pia Skovmose vil tage kontakt til andre interesserede.
Det slås op på FB og hjemmeside med mere information.
Det undersøges om man kan stille i alle 3 klasser (LP1 -3)

- Ad 5 Beretning taget til efterretning.
Steen aflagde beretning for brugshundeudvalget Bilag B
Beretning tages til efterretning.

Steen aflagde beretning for kåringsudvalg. Bilag C

Taget til efterretning
Spørgsmål fra Laila, at resultater bliver registreret i hundeweb, men at der mangler registrering for 2019.
DKK er kontaktet 2 gange. Hvis der mangler registrering i DKK, så skal man henvende sig til hovawartklubben.

Andreas orienterede kort om hvordan tingene fungerer ved mentalbeskrivelserne.

Laila: synes det er skræmmende at DKK kan ændre i program, uden at der tages hensyn til specialklubbers kriterier

Tanja aflagde beretning for avlsudvalget Bilag D
Beretning taget til efterretning.

Laila: det er en rigtig god ide med den pixie bog til kommende opdrættere.

Snak om ideen med strategi. Som udgangspunkt kommer AU med oplæg, som efterfølgende skal behandles i bestyrelsen/generalforsamling.

Vibeke fortalte om, hvordan man ”regner” sig frem til de rigtige match, hvor der tages hensyn til de forskellige sygdomsfaktorer som kan indgå. Og ud fra disse oplysninger, rådgives opdrætteren om de risici der evt, kan være ved den planlagte planlægning.

Snak om den avlsstrategi der planlægges, og om det er dækkende med det antal hunde der er i Danmark.

Snak om den påtegning der kommer på stambog, når begge hunde opfylder AK betingelserne.

Det er de avlsbetingelser der er vedtaget i 2011, der ligger til grund for påtegningen af poter på stambog.

Katharina aflagde beretning for udstillingsudvalget. Bilag E

Beretningen taget til efterretning.

Udvalget ønsker, at der kommer mere hjælp til afvikling af udstilling, både før og efter udstillingen.

Inge: Forslag om at arbejdsopgaver lægges på FB/hjemmeside, og at folk kan melde sig til at hjælpe med en specifik opgave.

Problem med hjælp var også i forhold til infostand, hvor der er for få til at bemande standen i hele perioden.

John: Tydeligere arbejdsbeskrivelser for hvad den enkelte skal lave.

Tanja: en tydeligere tidsplan over, hvornår man skal i ringen og hvornår man kan lave andet arbejde.

Vibeke: Det er vigtigt med køreplan før og efter udstilling. I den mellemliggende periode er opgaverne ikke så store.

Laila: Det er positivt at udstillingen er flyttet til vikingskibene. Det er hyggeligere.

Peter: Nogle år har det været rigtig godt at være på Store Hestedag, hvor der er kommet mange interesserede, men sidste år var placeringen meget dårlig, både ring og infostand.

Inge: forslag om at annoncere i lokalaviserne om, at der er udstilling eks. Roskilde.

Forslag at man kontakter lokalradio, og får dem til at komme.

Vibeke: forslag om at sætte stor plakat/roll-up op med henvisning til hjemmeside.

Peter: Vi har tidligere fået trykt en lille folder, som stadigvæk er aktuel

Pia: foreslog at kontakte vikingemuseet, og få dem til at reklamere på deres reklamestandere.

Helle: er det muligt at sætte ca starttidspunkt på dagsprogram.

Udvalget kikker på dette, og prøver at aftale nærmere med dommeren.

Inge: henstille til udstillere, at når de sætter telte op, så er der afstand mellem telte og ring, så andre kan komme forbi.

Ad 6 **Niels gennemgik regnskabet Bilag F**

Regnskabet er godkendt af begge revisorer.

Perioderegnskabet har ligget på hjemmesiden siden marts.

Der har været et underskud på 10.081,56, pga. jubilæumsfesten og øget udgift til bladet.

Regnskabet viser, at udgifter og indtægter passer sammen, og de udsving der har været på udgiftssiden, har været planlagt af bestyrelsen.

Regnskabet godkendt

Ad 7 **Vigtigt at klubben tager stilling til, om medlemmerne er klar til at modtage blade elektronisk.**

Klubben har de sidste 3 år forsøgt at finde en redaktør, uden held.

Der er nedsat et udvalg i DHK, som er ved at kikke på opbygning af klubben. Her kikkedes der også på at oprette en mediegruppe, som skal formidle info ud til medlemmer.

Laila foreslog, at der blev nedsat en gruppe, som sammen kunne formidle info.

John: Man skal være bevist om, at det bliver formidlet gennem eks. Instagram, FB ell. Lign, Vil gerne undersøge hvordan vi kan komme videre, og melder tilbage til bestyrelsen.

Forslag om at lave en undersøgelse blandt medlemmer om deres holdninger til modtagelse af info fysisk/elektronisk.

Peter foreslog, at det blev en elektronisk formidling, som kunne være baseret på at det er medlemmer, udvalg og bestyrelse, der sammen fylder information.

Inge: at der oprettes eks. 2 FB-grupper, en åben og en lukket, kun for medlemmer.

Der nedsættes en gruppe, bestående af Peter, Laila og John.

Generalforsamlingen støtter op om at der kikkedes på muligheder og at der afprøves til næste generalforsamling.

Ad 8 **Valg til bestyrelsen:**

Peter Mortensen, Niels Møller Christensen og Andreas Petersen genvalgt

Valg til Suppleant

Lotte Jensen og Laila Eriksson blev valgt

Valg til Revisor:

Carsten genvalgt

Valg til revisorsuppleant:

Sarah Nielsen blev valgt

Ad 9

- 1 Udstillinger i Roskilde 8. september ved vikingskibene
- 1 DKK mentalbeskrivelse på Fyn d. 22. og 23. august og 26. september Sjælland
- 2 brugsprøver på Fyn – juni og 8. og 9. august
- Der arbejdes på igen at afholde DM i samarbejde med 2 andre specialklubber
- Fællestræning
- Fællesmøde mellem bestyrelse og udvalg

2021

- DHK skal være vært for IHF-møde 11-13 september

Niels og Peter vil igen arrangere "Miljø træningsdag" i lighed med den der blev afviklet i januar.

Der arbejdes videre på et lign. Arrangement, måske i Jylland.

Der kommer mere på hjemmesiden om selve arrangementet.

Inge foreslog kontakt til hjemmевærnet på Fyn.

Pia Skovmose: Vil gerne arrangere en spordag i Jylland.

Ad 10

Herefter afsluttede dirigenten årets generalforsamling

Stor tak for dirigenten for en sikker ledelse af årets generalforsamling.

Ref. Godkendt



Dirigent, Carsten Nielsen